
   

 

 
Krajský fotbalový svaz VYSOČINA, E. Rošického 6, Jihlava, 586 04 

 

Zápis č.  6/21-25 

Výkonného výboru KFS Vysočina 

 
Datum konání: 12. října 2021 – Jihlava      

Účast: Zima R.,Vrzáček M.,Fabeš R.,Kincl P.,Reich M.,Vašek P.,Vaněk L.,Duben V. 

Omluven: Beneš J., Duben S.  

Hosté:    Šoukal R. (sekretář) 

 

Předseda VV KFS p. R. Zima řídil jednání, kdy přivítal všechny členy VV na jednání a byl 

schválen program jednání. 

 

Program: dle pozvánky body 1-10 

 

1. Kontrola zápisu: 

• kontrola zápisu z jednání VV KFS Vysočina č. 5/21-25 ze dne 14.9.2021 – vše splněno  

  

2. Došlá pošta 

• žádosti o podporu k čerpání dotace (Jaroměřice n.R., Vrchovina)  

• Komuniké VV FAČR ze dne 23.9.2021 a 5.10.2021 

• STES – pozvánka na utkání ČR-Wales 8.10.2021 v Praze 

• FAČR – Výzva NSA „Můj klub 2022“ – přeposláno klubům 

• FAČR – pozvánka na poradu sekretářů KFS s vedením FAČR 14.-15.10.2021, U.Hradiště 

• ŘKM – zápis ŘKM č. 7/2021 

• TJ Podyjí Černíč – odstoupení ze soutěže mužů 1A-A mužů+žádost o splátkový kalendář 
 

3. Zpráva EK KFS – zprávu podal předseda EK p. V. Duben a doplnili p. Šoukal a Zima 

o zpráva EK KFS ze dne 12.10.2021 

o informace o hospodaření k 31.9.2021 – čerpání je v souladu s rozpočtem 
 

 

4. Nabídka – lékarničky pro kluby 

o nabídka spol. Ssport.cz – VV bere nabídku na vědomí 
 

5. Nabídka – Šampion a.s., sportovní vybavení 

o informace „Projekty KFS“ – VV bere nabídku na vědomí 
 

6. Všeobecné informace 

o setkání s kluby 1.A třídy mužů – informace z jednání podali p. Zima a Šoukal 

o setkání s kluby 1.B třídy mužů – proběhne na jaře 2022 

o setkání VV KFS s členy odborných komisí 8.12.2021 v Jihlavě  

o odstoupení ze soutěže oddílu TJ Podyjí Černíč – informace podal p.Šoukal 

 
 

7. Zimní liga dorostu 2022  - informace podali p. Zima a Šoukal  

o organizační záležitosti – STK – utkání v IS, KFS úhradí náklady za pronájem a rozhodčí 

o náklady KFS Vysočina cca 86.600,-Kč 
 

 

8. Informace z VV FAČR dne 23.9. a 5.10.2021 

o informace podal p. Zima 
 

9. Informace z jednání ŘKM – Olomouc 6.10.2021 

o informace podal p. Zima 
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10. Různé – členové VV + hosté: 

o p. M. Reich – podal informace z jednání KR ŘKM 

o p. P. Vašek – podal informace k Region´s Cup 

 

VV KFS Vysočina schválil: 

 

- nákup reklamních a propagačních materiálů KFS Vysočina (kalendáře, diáře 2022) 

- žádost oddílu TJ Podyjí Černíč o splátkový kalendář v souvislosti s pokutou za odstoupení 

ze soutěže mužů 

- startovné za Zimní ligu dorostu ve výši: sk. A+B -2.500,-Kč, sk.C - 3.000,-Kč 

- příspěvek na dopravu k utkáním 1.tř. st.+ml. žáků – klubům bude zaslána informace 

- uzavření dohody o provední práce s pracovníky obsazovacího úseku KR OFS v rámci 

KFS Vysočina 

 

VV KFS Vysočina vzal na vědomí: 

 

- informace podané p. R. Zimou z jednání VV FAČR a ŘK pro Moravu 

- zprávu EK KFS Vysočina o hospodaření, podanou předsedou EK p. V. Dubnem  

 

V závěru proběhla diskuse členů VV. 

 

 

Další jednání VV KFS Vysočina 9.11.2021   

 

Zapsal:          

Ing. Roman Šoukal               Radek Zima 

sekretář KFS Vysočina                předseda KFS Vysočina 


